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متن پرسش

بسم االله الرحمن الرحیم با عرض سلام و ادب و خدا قوت: استاد بزرگوار این حدیث منو ناراحت میکنه

چون دوست دارم مومن باشم ولی دوست ندارم بلا و گرفتاری در زندگی داشته باشم با این حدیث

غمی و ترسی تو دلم میاد. نمیدونم عمق حدیث را نمیفهمم یا.... امام کاظم (علیه السلام): المُؤمِنُ

تَی الْمِیزانِ؛ کُلَّما زِیدَ فی إیمانِهِ زِیدَ فی بَلائِهِ. مؤمن همانند دو کفۀ ترازو است؛ هر چه بر مِثْلُ کَفَّ

ایمانش افزوده شود، بلا و گرفتاریاش نیز فزونی گیرد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: زنده باد بلایی که در ازاء ایمان به ما برسد تا ایمان ما بیشتر بدرخشد.

راستی اگر بلاهایی نبود که حضرت علی«علیهالسلام» آزمودند، کجا آن حضرت این اندازه

میدرخشیدند. نگران نباشید، اول شما را میآزمایند اگر آمادگی لازم را داشتید آنوقت در بلاها و

آزمونها قرارتان میدهند. آنوقت خواهید گفت: «در بلا هم میچَشم الطاف او .... مات اویم، مات

اویم، مات او». موفق باشید


